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Abstract (en)
[origin: US4195748A] A closure membrane is described for closing a can opening which membrane comprises a flat part and a peripherally
adjoining border zone destined to be hermetically sealingly connected to the can. In order to remove the flat part of the membrane safely and
completely an opening is provided in the flat part of the membrane. This opening in the membrane is hermetically sealed by a piece of foil attached
to the underside of the membrane and forming a tab element the bent back end of which projects out of the opening and forms the tab proper.

Abstract (de)
Verschlußmembran zum Verschließen einer Dosenöffnung, welche Membran eine flache Partie und peripher daran anschließend eine Randzone
aufweist, die dazu bestimmt ist, hermetisch dicht mit der Dose verbunden zu werden. Um die flache Partie sicher und vollständig entfernen zu
können ist vorgesehen, daß in der flachen Partie (12) der Membran eine Aussparung (15) vorgesehen ist, wobei diese Aussparung (15) durch ein an
der Unterseite der Membran angebrachtes Folienstück (18, 20) hermetisch verschlossen ist, dessen umgebogenes Ende (18) durch die Aussparung
(15) herausragt und die Aufreißlasche bildet.
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